
                                                   Протокол 

              засідання комісії з питань розвитку інфраструктури громади та                                    

                                  комунального господарства 

 

                                                                                 від 30.11.2023 року  

                                                                                 Початок роботи комісії: 16:00 год 

 

Присутні члени комісії:  

1. Гевко Петро Іванович- голова комісії 

2. Буденькевич Сергій Миколайович 

3. Наконечний Володимир Іванович  

 

Відсутні: 

1. Гевко Євстахій Володимирович 

2. Федорейко Віталій Антонович 

 

Запрошені: 

Секретар  міської  ради: Дзиндра Я. П.   

 

Голова комісії Гевко Петро Іванович ознайомив присутніх з порядком денним, 

запропонував прийняти  його в цілому. 

Голосували: за-3, проти-0, утримались-0. 

 

                                               Порядок денний  

       засідання комісії з питань розвитку інфраструктури громади та               

                                комунального господарства 

 

1. Про виконання Програми підтримки та стимулювання створення ефективних 

ОСББ Чортківської міської територіальної громади на 2021-2023 роки. 

2. Про виконання Програми поводження з твердими побутовими відходами на 

території Чортківської міської територіальної громади за 2021-2023 роки. 

3. Про внесення змін до рішення міської ради від 12.06.2023 №1475 «Про 

затвердження Програми збільшення статутного капіталу КП «Благоустрій» 

міської ради на 2023-2026 роки) 

4. Про затвердження Програми Питна вода Чортківської міської територіальної 

громади на 2024-2026 роки» 

5. Про затвердження Програми охорони навколишнього природного середовища 

Чортківської міської територіальної  громади на 2024-2026 роки. 

6. Про затвердження Програми управління відходами на території Чортківської 

міської територіальної громади на 2024-2026 роки» 

7. Про внесення змін до рішення сесії міської ради від 22.12.2022 №1215 «Про 

затвердження Переліку природоохоронних заходів, що фінансуються з фонду 

охорони навколишнього природного середовища Чортківської міської 



територіальної громади у 2023 році» 

8. Про затвердження Плану роботи Чортківської міської ради на 1 півріччя  2024 

року. 

1. Про виконання Програми підтримки та стимулювання створення ефективних 

ОСББ Чортківської міської територіальної громади на 2021-2023 роки. 

СЛУХАЛИ: начальницю управління комунального господарства  Ірину 

Мацевко , яка проінформувала   про виконання  Програми 

За проект рішення голосували «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома. Рекомендовано даний проект 

рішення винести на розгляд сесії. 

 

2. Про виконання Програми поводження з твердими побутовими відходами на 

території Чортківської міської територіальної громади за 2021-2023 роки. 

СЛУХАЛИ: начальницю управління комунального господарства Мацевко 

І. А., яка ознайомила присутніх з інформацією про виконання вказаної 

Програми. 

За проект рішення голосували «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома. Рекомендовано даний проект 

рішення винести на розгляд сесії. 

 

3. Про внесення змін до рішення міської ради від 12.06.2023 №1475 «Про 

затвердження Програми збільшення статутного капіталу КП «Благоустрій» 

міської ради на 2023-2026 роки» 

СЛУХАЛИ: начальницю управління комунального господарства Мацевко 

І. А., яка ознайомила присутніх  із  запропонованими змінами до Програми. 

ВИСТУПИЛИ: Буденькевич С. М., Гевко П. 

За проект рішення голосували «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію про необхідність внесення змін в Програму взяти 

до відома. Рекомендовано даний проект рішення винести на розгляд сесії.  

 

4. Про затвердження Програми Питна вода Чортківської міської територіальної 

громади на 2024-2026 роки» 

СЛУХАЛИ: начальника управління комунального господарства Мацевко 

І. А., яка ознайомила  з метою, завданнями, заходами та напрямками діяльності 

даної програми.  

ВИСТУПИЛИ: Наконечний В.І., Дзиндра Я. 

За проект рішення голосували «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію про Програму  взяти до відома. Рекомендовано 

даний проект рішення винести на розгляд сесії. 

 

5. Про затвердження Програми охорони навколишнього природного середовища 

Чортківської міської територіальної  громади на 2024-2026 роки. 

СЛУХАЛИ: начальника управління комунального господарства Мацевко 



І. А., яка ознайомила присутніх членів комісії із метою, завданнями, заходами 

та напрямками діяльності даної програми. 

За проект рішення голосували «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію про Програму  взяти до відома. Рекомендовано 

даний проект рішення винести на розгляд сесії. 

 

6. Про затвердження Програми управління відходами на території Чортківської 

міської територіальної громади на 2024-2026 роки» 

СЛУХАЛИ: начальника управління комунального господарства Мацевко 

І. А., яка ознайомила присутніх  із метою, завданнями, заходами та напрямками 

діяльності даної програми. 

ВИСТУПИЛИ: Буденькевич С. М. 

За проект рішення голосували «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію про Програму  взяти до відома. Рекомендовано 

даний проект рішення винести на розгляд сесії. 

 

7. Про внесення змін до рішення сесії міської ради від 22.12.2022 №1215 «Про 

затвердження Переліку природоохоронних заходів, що фінансуються з фонду 

охорони навколишнього природного середовища Чортківської міської 

територіальної громади у 2023 році» 

СЛУХАЛИ: начальницю управління комунального господарства Мацевко 

І. А., яка ознайомила членів комісії із необхідністю внесення змін до даного 

рішення. 

За проект рішення голосували «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома. Рекомендовано даний проект 

рішення винести на розгляд сесії. 

 

8. Про затвердження Плану роботи Чортківської міської ради на 1 півріччя  2024 

року. 

СЛУХАЛИ: секретаря міської ради Дзиндру Я.П., який ознайомив присутніх 

із Планом роботи Чортківської міської ради на І півріччя 2024 року. 

За проект рішення голосували «за»-3, «проти»-0, «утримались»-0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома. Рекомендовано даний проект 

рішення винести на розгляд сесії. 

 

        Голова комісії                   /підпис/                                                          Петро Гевко 

 

 


